

保世潔顆粒劑 Bio-pesticide

For use against mosquito larvae
防治蚊子幼蟲

B.t.i. 蘇雲金桿菌

HK Reg. No.: 2P12(GR)
香港除害劑註冊編號: 2P12(GR)

KEEP OUT OF REACH OF CHILDRED
遠離孩童

Active Ingredient 有效成份: *Bacillus thuringiensis, subspecies israelensis,*
200 International Toxic Units of Potency Per Milligram.
蘇雲金桿菌血清型 H-14 200 國際毒性單位/毫克

• Application Directions

B.t.i. is a larvicide for use against mosquito larvae. Apply uniformly by aerial or ground conventional equipment 7-14 days interval between applications should be employed. Duration of interval may be adjusted according to environmental Conditions mosquitoes Habitat and suggested range rate: 4.5-9 kgs per acre at areas such as the following examples: Irrigation ditches, roadside ditches, flood water, standing ponds, woodland pools, pastures, catch basins, storm water retention areas, tidal water, salt marshes and rice fields, construction sites etc.

• Precautions

Avoid contact with skin, mouth and eyes
Protective clothing required during transportation and application.
Do not eat, drink or smoke during application
Avoid contamination of food and drinking water.
Wash hands thoroughly after application.

• Storage And Disposal

Do not use containers for other purpose
Store in a cool (below 30 degree C), dry place and under lock.
Avoid direct contact with sun light.
Keep away from children and pets
Keep all unused VectoBac in original labeled container
Completely empty container into application equipment.
Then dispose of empty container according to local laws.

• First AID

For eyes contact: Flush with plenty of water. For skin contact: Wash with water and soap. Seek medical attention if necessary.

• Antidote

None

• 用法

蘇雲金桿菌殺幼蟲劑適宜於幼蟲一、二、三齡期使用，除供飲用水外，可使用於任何水種。在蚊子棲息地以噴佈式或直接撒在水中使用。每隔 7-14 天需再施藥，重覆施藥相隔時段內環境情況可相應延長/減少。

使用份量: 4.5-9 公斤/畝

可用於去水道、溝渠、灌溉稻田水道、草地、林木地、花園、沼澤、水淹地、建築地盆積水等。

• 注意事項

避免與口、眼睛、皮膚接觸。
搬運及處理時應使用眼罩及保護衣物。
投藥時不可飲食及抽煙。
避免污染食物及飲用水。
投藥後應徹底清洗雙手。

• 存放及棄置

包裝容器不能作其他用途。
儲存於陰涼及攝氏 30 度以下地方並遠離陽光。
遠離孩童及家畜。
未使用藥物應存放於附有標籤原裝容器內。
毀滅無用容器及剩餘藥物。

• 急救方法

眼睛沾上藥物，立即用大量清水沖洗。
皮膚沾上藥物，立即用大量清水及肥皂清洗。

• 解毒劑

此產品無特定解毒劑，需依據病徵處理。

Net Content 淨重 10 Kgs

Distributor : Joy Time International Ltd.
經銷商 Room 2411, Hong Kong Plaza
188 Connaught Road West, Hong Kong
Tel: 2871 9021 Fax: 2871 0342

Manufacturer: 揚州綠源生物化工有限公司

製造商 Yangzhou Luyuan Bio-chemical Co, Ltd

Effective period: 24 個月/months
有效期